
 

 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 555 

 

На 28 юни 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК. 

  Докладват: Ерхан Чаушев и Георги Баханов 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Севинч Солакова, Цветозар Томов, Елка   

   Стоянова, Силвия Стойчева, Гергана Стоянова 

3. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

 

ПРИСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Цветозар Томов, Емил 

Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Камелия Нейкова и Красимир Ципов. 

 

Заседанието бе открито в 14,05 ч. и председателствано от 

господин Емил Войнов – зам.-председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, 

откривам заседанието на Централната избирателна комисия. 

В залата присъстват десет членове на ЦИК – имаме 

необходимия кворум. В отпуск са колегите Нейкова и Ципов. 

Останалите колеги ще се присъединят. 

Предлагам проект на дневен ред от три точки: 

1. Проекти на решения относно промяна в състава на ОИК с 

докладчици Ерхан Чаушев и Георги Баханов. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

Войнов, Димитров, Томов, Солакова, Елка Стоянова, Стойчева и 

Гергана Стоянова. 

3. Медийни пакети с докладчик колегата Димитров. 

Има ли допълнения към дневния ред? 

Ако няма, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК. 

Колега Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя вътрешна папка 

има проект на решение относно промени в състава на ОИК – 

Столична. 

Вчера освободихме двама членове на ОИК, днес от партията 

са постъпили предложения чрез пълномощник като са представени 

необходимите документи в оригинал. 

Предлагам по същество да назначим за член на ОИК – 

Столична, Николай Иванов Георгиев и да назначим за член на ОИК 

– Столична, Анна Григорова Илиева със съответните ЕГН-та. 

На назначените членове да им се издадат удостоверения. 
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Предлагам да гласуваме текста. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, 

изказвания има ли? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3514-МИ/28.06.2024 г. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви и за 

сведение от ОИК – Гърмен, които в изпълнение на наше решение ни 

уведомяват, че всъщност са освободили общински съветник и са 

обявили за избран следващия от съответната кандидатска листа – за 

сведение. Преписката е с вх. № МИ-11-80-9/27.06.2024 г. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Баханов, 

заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ. 

Уважаеми колеги, с вх. № МИ-09-482/27.06.2024 г. е 

постъпила молба от Михаела Георгиев Клечерова с вх. № МИ-11-

492/27.06.2024 г. в оригинал, която е председател на ОИК – Банско, 

назначена с Решение № 2168-МИ/01.09.2023 г. на ЦИК, която ни 

информира, че с решение на съдийската колегия на Висшия съдебен 

съвет е класирана за районен съдия и съгласно разпоредбите на 

Закона за съдебната власт – чл. 195, ал. 3, „съдиите, прокурорите и 

следователите не може да бъдат членове на ОИК за провеждане на 

избори“.  

Предвид това обстоятелство и с оглед отстраняване на 

възникналата несъвместимост моли да бъде освободена като 

председател на ОИК – Банско. 

Постъпило предложение с вх. № ЦИК-МИ-09-482 от 

27.06.2024 г. от Александър Мацурев, упълномощен представител на 

коалиция ГЕРБ-СДС, с което се предлага на мястото на Михаела 
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Георгиева Клечерова, председател на ОИК, да бъде назначен Тефик 

Тефик Молла, досегашен член на ОИК – Банско, а на мястото на 

Тефик Тефик Молла за член на ОИК – Банско, да бъде назначена 

Елена Иванова Клечорова. 

Приложени са заявления от Михаела Георгиева за 

освобождаването й като председател на ОИК – Банско, декларации 

по чл. 75, ал. 7, т. 1, чл. 80, ал. 1 и 3, чл. 81 във връзка с чл. 66 и чл. 3, 

ал. 3 от Изборния кодекс и копие от дипломата за завършено висше 

образование на Елена Клечерова и два броя пълномощни. 

Предлагам Централната избирателна комисия с оглед 

докладваните от мен обстоятелства да вземе решение, с което да 

освободи като председател на ОИК – Банско, област Благоевград, 

Михаела Георгиева Клечерова, със съответното ЕГН и анулира 

издаденото й удостоверение. 

Назначава за председател на ОИК – Банско, област 

Благоевград, Тефик Тефик Молла, със съответното ЕГН, досегашен 

член, и анулира издаденото му удостоверение, като член на ОИК – 

Банско. 

Назначава за член на ОИК – Банско, област Благоевград, 

Елена Иванова Клечорова, със съответното ЕГН. 

На назначения нов председател и нов член да се издадат 

удостоверения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

доклада на колегата Баханов. 

Има ли изказвания? 

Ако няма, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е № 3515-МИ/28.06.2024 г. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № ЦИК-МИ-11-

80/8/ от 27 юни 2024 г. в Централната избирателна комисия е 

постъпило решение от ОИК – Исперих, отново за прекратяване 

пълномощията на общински съветник и обявяване на следващия от 

листата. Приложено е решението – докладвам за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. С това 

изчерпахме първа точка. 

 

Преминаваме към втора точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Първо, аз ще направя няколко доклада. Постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № МИ-15-354-44. С него ни изпращат 

екраните и резултатните файлове от параметризацията.  

В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо до 

„Информационно обслужване“ АД, което изпратихме тази сутрин, с 

което изпратихме резултатните файлове за проверка. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, във връзка с предходния доклад ви информирам, че 

постъпи писмо от „Информационно обслужване“ АД с вх. № МИ-

15-354-48. С него ни уведомяват, че резултатните файлове са с 

коректен формат, а записаният хеш код отговаря на публикувания. 

Вчера с протоколно решение одобрихме транспортния план, 

след като и резултатните файлове са коректни, предлагам да 

изпратим писмо до главния секретар на МВР и до ГД 

„Жандармерия“, с което да им изпратим одобрения транспортен 

план, да разрешим изнасянето от склада и транспортирането до СИК 

съгласно транспортния план на 4 броя СУЕМГ, както и да укажем да 
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се осигури непрекъсната охрана от склада на „Карго-партнер“ до 

всяка секционна избирателна комисия. 

Проектът на писмо е в моя папка. 

Моля за вашите изказвания. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, постъпило е писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. МИ-

15-354-45. С него молят за разрешение да изнесат всички внесени 

материали и оборудване, които се намират в склада на „Карго-

партнер“.  

Молят разрешението да се отнася за след 1 юли, когато и 

машините от втория тур са прибрани в склада. Докладвам го за 

запознаване, като ще предложа проект на писмо след прибиране на 

всички машини в склада. 

Постъпило е писмо от „Карго-партнер“ с вх. № МИ-15-354-

47, с което молят да се удължи достъпът на служителите на „Карго-

партнер“ във връзка с прибирането на машините за гласуване. 

Предполагам по погрешка е изпратено това писмо, тъй като ние 

вчера изпратихме писмо до ГД „Жандармерия“, с което им 

удължихме достъпа, така че го докладвам за сведение. 

Постъпило е писмо и от Българския институт по метрология с 

вх. № ЕП/НС-02-1553-2/27.06.2024 г., което е в отговор на наше 

писмо, с което поискахме да ни предоставят експерти. От БИМ 

твърдят, че техните правомощия са регламентирани само с чл. 213а 

и чл. 213б  от Изборния кодекс и отказват да предложат експерти. 

Докладвам го за сведение и запознаване. 

Колеги, последният ми доклад е постъпил от IT експертите 

към ЦИК с вх. № ЕП/НС-21-1583 от днес относно предложение за 

установяване на общото техническо състояние на машините за 
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гласуване, собственост на Централната избирателна комисия – 

докладвам го за запознаване и обсъждане на работна група. 

Следващ докладчик в тази точка – колегата Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Колеги, в моя папка от 

днес с вх. № ЕП/НС-15-1584/28.06.2024 г. е постъпило писмо от 

„Информационно обслужване“ АД, с което, във връзка с подписания 

вчера приемо-предавателен протокол по изпълнение на част от 

Договор № 17 от 27 май, молят да им бъде освободена банковата 

гаранция за изпълнение на договора в пълен размер, като им бъде 

върнат оригиналът от гаранцията.  

Тъй като една част от договора е неизпълнена и тя е свързана 

с издаването на бюлетина, те са изпратили платежно нареждане, с 

което гарантират изпълнението на тази част от договора. 

Платежното нареждане е за 17 825,75 лв. 

Предлагам да гласуваме освобождаването на голямата 

банкова гаранция, както правим всеки път при тези договори. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Изказвания има ли? 

Ако няма, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-

1580/27.06.2024 г. е постъпило заявление от Волен Сидеров, с което 

той моли във връзка с някаква кражба от офиса на Телевизия 

„Алфа“, от бивш програмен директор – не знам дали не е свързано с 

някаква семейна драма, открадната е скъпа техника и картини, да му 

бъде предоставено копие от договора, който трябва да отчете по 

медийни пакети, без който, очевидно, няма да може да се справи с 

отчета на договора. 
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Предлагам да му дадем копие от договора, тъй като това 

копие не би могло да му послужи за отчитане, без материалните 

носители, които той трябва да представи. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, по 

предложението на колегата Димитров има ли изказвания? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Следващ докладчик – колегата Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

докладна записка с вх. № ЦИК-25-112-1/27.06.2024 г. за изплащане 

на постъпила в ЦИК фактура със съответния номер от Телевизия 

„Евроком“ ООД. Фактурата е на стойност 31 080,00 лв. с ДДС и е 

изплащане по Договор № 9 от 26 април с Телевизия „Евроком“, 

сключен във връзка с разяснителната кампания за избори на членове 

на Европейски парламент и за народни представители. 

С протоколно решение № 549/18.06.2024 ч. сме подписали 

приемо-предавателен протокол с Телевизия „Евроком“ и сме 

одобрили изпълнението на договора. 

Към докладната записка е приложен контролен лист с мнение 

за законосъобразност на извършения разход от 31 080,00 лв., който 

съответства на заложените в договора клаузи – това е сума, 

включваща ДДС. Да добавя и това, че налични средства по план-

сметката за изборите за членове на Европейски парламент и за 

народни представители също има. 

Предлагам да одобрим разхода и да разрешим извършване на 

плащане по тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, има ли 

изказвания по доклада на колегата Томов? 

Моля, процедура по гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Следващата докладна записка е с вх. № 

ЦИК-25-114-1/27.06.2024 г. относно плащане на постъпила в ЦИК 

фактура от БТВ „Медия груп“ ЕАД.  

Фактурата е също във връзка с изпълнението на 

ангажиментите  на тази корпорация във връзка с разяснителната 

кампания за изборите, произведени на 9 юни, за членове на 

Европейски парламент и за народни представители.  

Одобрили сме с протоколно решение № 549/18.06.2024 г. 

разхода, изпълнението на договора и сме подписали приемо-

предавателен протокол. Фактурата отговаря на изискванията на 

Закона за счетоводството. Общата сума е 211 798,69 лв. включваща 

ДДС. 

Приложен е контролен лист за плащане на представената 

фактура с мнение за законосъобразност на извършения разход. По 

бюджета на ЦИК има налични средства за нейното изплащане. 

Предлагам да одобрим разхода и да разрешим извършване на 

плащане по фактурата. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Изказвания? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, продължавам с фактурите, 

представени във връзка с разяснителната кампания на Централната 

избирателна комисия. 
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Следващата докладна записка, която докладвам, е с вх. № 

ЦИК-25-117-1/27.06.2024 г. относно плащане на фактура от 

Рекламна агенция „Дарик“ ООД – също във връзка с разяснителната 

кампания от изборите, произведени на 9 юни 2024 г. 

Пак с протокол № 549/18.06.2024 г. сме приели работата по 

договора и сме подписали приемо-предавателен протокол.  

Представен е контролен лист с мнение за законосъобразност 

на извършения разход, налични са средства за изплащането и на тази 

фактура, поради което предлагам да вземем решение, с което да 

одобрим разхода и да разрешим извършването на плащането. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля за вашите 

становища? Не виждам. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам още една фактура във 

връзка с разяснителната кампания. 

Само да добавя, тъй като не съм сигурен, че казах, 

представящ предишния доклад, фактурата е на стойност 

71 316,24 лв. с ДДС, представена от Рекламна агенция „Дарик“ ООД. 

Последният документ от този тип е докладна записка с вх. № 

ЦИК-25-113-1/27.06.2024 г. във връзка с постъпила фактура от 

Радиокомпания „Си. Джей“ ООД на стойност 14 265,54 лв. с 

включено ДДС. 

Както и при предишните ми доклади става дума за работа по 

разяснителната кампания, одобрена от нас с решение по Протокол № 

549 от 18 юни 2024 г. и подписан приемо-предавателен протокол с 

Изпълнителя. 

Приложен е контролен лист за изплащане на представената 

фактура с мнение за законосъобразност на извършения разход. 
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Налични са средства по план-сметката за изборите за членове на 

Европейски парламент и за народни представители за този разход. 

В тази връзка предлагам да одобрим и този разход и 

разрешим извършване на плащането по фактурата. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, 

становища? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за последващо одобрение ще 

ви помоля да гласуваме писмото до главния секретар на Народното 

събрание и до началника на сектор „Охрана-НСО“ към Народното 

събрание във връзка с осигуряване на достъп на представители на 

общинските избирателни комисии в понеделник, които ще 

представят документите в Централната избирателна комисия от 

произведения втори тур на изборите за кметове. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-

1577/27.06.2024 г. сме получили писмо от член на секционна 

избирателна комисия в изборите на 9 юни от Район „Одесос“, 

община Варна, за неполучени средства за обучение. 

Предлагам ви да изпратим до кмета на Район „Одесос“, 

община Варна, с копие до лицето писмото за извършване на 
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проверка – уведомяваме лицето, с копие до Централната 

избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Ако няма 

изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Във вътрешната мрежа са изготвени 

писма до Районна прокуратура – Разград, две, и до Районна 

прокуратура – Русе, три писма от списъка на гласувалите в 

нарушение. Всички тези лица са с настоящ адрес извън страната. 

Участвали са в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври. Има данни да са участвали в нарушение на Изборния 

кодекс, поради което предлагам да изпратим тези писма и да 

сезираме прокуратурите. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Има ли изказвания? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка с вх. № 

ЦИК-25-141/27.06.2024 г. във връзка с одобряване на извършените 

дейности по сключени граждански договори с външни сътрудници, 

които са подпомагали дейността на Централната избирателна 

комисия към деня на изборите и в периода по приемане на 

документите от районните избирателни комисии.  

Става дума за три лица –    П.              Т.,                   Д.             

С. и               С.         Р. за периода от 17 юни до 20 юни и от 7 юни до 

10 юни, както и от 3 юни до 9 юни. От тях са представени отчети по 
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изпълнението на договорите, приложени са към докладната записка, 

както са представени и контролни листове за извършен 

предварителен финансов контрол. 

Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията въз 

основа на така представените отчети по изпълнението на 

гражданските договори и да одобрим разхода, както е посочено в 

докладната записка, съответно в контролните листове. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля за вашите 

становища.  

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Още една докладна записка с вх. № 

ЦИК-25-140/27.06.2024 г. за отчитане на извършените дейности по 

граждански договори със служителите от Народното събрание, за 

които ние предварително получихме информация от ръководителите 

на съответните звена с посочени дейности за подпомагане на 

Централната избирателна комисия за периода от 4 юни до 21 юни 

включително. Става дума за различни граждански договори в 

различни периоди и от 9 юни до 13 юни за служителите от сектор 

„Квестори“. 

Към докладната записка са представени контролни листове за 

извършен предварителен финансов контрол. 

Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията по 

гражданските договори и да одобрим разхода, както е посочено в 

докладната записка и контролните листове. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Ако няма 

изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам  ви три писма от 

Комисията за защита  на личните данни с вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-15-

87; ЦИК-ЕП/НС-15-86 и ЦИК-ЕП/НС-15-85. Докладвам и трите 

писма заедно, тъй като касаят едно и също нещо по повод 

образувани преписки във връзка с жалби, подадени от лица, които 

твърдят, че неправомерно са обработени личните им данни и 

включването им в списък на лица, подкрепящи регистрацията на 

политически субект за участие в изборите за членове на Европейски 

парламент и за Народно събрание. 

Ще бъдат резолирани към звено „Регистри“ да подготвят 

исканите документи, тъй като от КЗЛД искат да получат заверени 

копия от страниците на съответните подписки в подкрепа на 

съответните подписки в подкрепа на представени пред ЦИК – в 

момента го докладвам за запознаване. 

На следващо заседание ще предложа и проект на писма до 

Комисията за защита на личните данни. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Следващ докладчик 

– колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-11-80-

7/27.06.2024 г. е постъпило писмо от ОИК – Карлово, с приложено 

решение на ОИК относно предсрочно прекратяване пълномощията 

на общински съветник и обявяване за избран следващия от листата 

на съответната коалиция. 

Решението и писмото от ОИК са в изпълнение на решение на 

Централната избирателна комисия – за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колегата Гергана 

Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-МИ-15-354-49 от днешна дата, с 



15 

което ни уведомяват за номерата на СУЕМГ и номерата на секциите, 

за които са предназначени всяко едно от устройствата за гласуване 

за предстоящия на 30 юни втори тур в изборите за кметове. Във 

връзка с това получено писмо и одобрените транспортни планове ви 

предлагам да гласуваме изпращането на писмо до Застрахователно 

дружество „ОЗК – Застраховане“, с което да ги уведомим, че за 

произвеждането на втория тур на изборите за кметове на 30 юни от 

11,30 ч. на 29 юни от склада, в който се съхраняват ще тръгнат за 

експедиция 4 комплекта СУЕМГ към посочени в писмото номера на 

секции с посочени адреси в изпълнение на сключения между нас 

договор. 

Моля да гласуваме текст на такова писмо до 

застрахователното дружество. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, изказвания 

по предложението за писмо до застрахователя. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към точка трета от дневния ред: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, да започнем с вх. № ЦИК-

ЕП-18-185/3 сме получили искане от „АНИЛИ МИЛИ“ ЕООД – 

Радио К2“, с което е поискано изплащането на фактура на стойност 

4 704,00 с ДДС или 3 920,00 лв. без ДДС по договор, сключен с 

коалиция „Солидарна България“. 

Представени са доказателства за изпълнение на договора – 

приемо-предавателен протокол, контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Има ли изказвания? 
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Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-115/3 е 

постъпило искане от сдружение „Институт за българска директна 

демокрация“ за изплащане на фактура по договор, сключен от сайта  

АgoraPost.bg. 

Стойността на договора е 39 925,20 лв. с ДДС. Наличен е 

контролен лист, оригинална фактура, както и доказателства за това, 

че договорът е изпълнен – приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата по договора. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-116/3 е 

постъпило искане за изплащане на медийна услуга по договор за 

отразяване на предизборната кампания, сключен между ПП „Ние 

идваме“ и ДНЕС ПЛЮС ООД. 

Представени са доказателства за изпълнение на договора, 

както и фактура на стойност 2880,00 лв. с ДДС или 2400,00 лв. без 

ДДС. 

Налични са материални носители, удостоверяващи 

изпълнението на медийния план, оригинална фактура, приемо-

предавателен протокол, поради което предлагам да одобрим 

изплащането на тази сума. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-152/3 от 

14.06.2024 г. е постъпило искане от ТРАВЪЛ МЕДИЯ ГРУП ЕООД 

за изплащане на сума по договор, който информационната агенция 

„Стандарт нюз“ е сключила с ПП „Глас Народен“. 

Представени са приемо-предавателен протокол, копие от 

материалите, публикувани. 

Фактурата не на стойност 3 000,00 лв. с ДДС или 2 500,00 лв. 

без ДДС. Налице са всички необходими документи, включително и 

контролен лист към тази фактура. 

Предлагам да одобрим изплащането на поисканата сума. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-18-159/3 е постъпило искане за изплащане 

на медийна услуга от „Фреш Радио груп“ ЕООД по договор, 

сключен с ПП „Морал, единство, чест“. 

Приложена е оригинална фактура на стойност 11 496,05 лв. с 

ДДС или 9 580,04 лв. без ДДС. Приложени са необходимите 

документи, удостоверяващи изпълнението на услугата по договора, 

както и контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-201/3 е 

постъпило искане за изплащане на фактура по изпълнение на 

договор между „ДМА МВ ЕООД“ и КП „ЦЕНТЪР“ по изпълнение 

на договор, сключен между медийния доставчик и коалицията. 

Стойността на фактурата е 3 240,00 лв. с ДДС или 2 700,00 

лв. без ДДС. Налични са удостоверено с приемо-предавателен 

протокол изпълнение на медийния план, контролен лист към 

оригинала на фактурата. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-18-143/3 от 12.06.2024 

г. е постъпило искане от 168 ЧАСА ЕООД да се изплати сумата от 

3 600,00 лв. с ДДС или 3000,00 лв. без ДДС по договор, сключен от 

медийния доставчик и ПП „Ние идваме“. 

Представени са необходимите документи и доказателства за 

изпълнението на медийния план, както и контролен лист към 

оригинала на фактурата. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-181/3 е 

постъпило искане за изплащане на фактура по договор, сключен 
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между коалиция от партии „Солидарна България“ и КАРДАМСКИ 

ЕООД – Критично.бг. 

Стойността на фактурата е 3 500,00 лв. Имаме доказателства, 

че договорът е изпълнен, както и контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-526/3 е 

постъпило искане за изплащане на медийна услуга от Дарик радио 

по договор, сключен между медийния доставчик и ПП „Единение“. 

Стойността на фактурата е 6096,00 лв. с ДДС или 5080,00 лв. 

без ДДС. Представени са доказателства за изпълнение на медийния 

план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-126/3 е 

постъпило искане от ТИЙМ Т КОНСУЛТ ЕООД за изплащане на 

фактура на стойност 4 950,00 лв. с ДДС или 4 125,00 лв. без ДДС по 

медийния пакет на КП „Неутрална България“. 

Договорът е изпълнен според приемо-предавателния 

протокол. Имаме сертификат, контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-18-102/3 е 

постъпило искане за изплащане на фактура от ПИ АР КЛУБ ЕООД, 

която е собственик на Травъл нюз. Фактурата е издадена по договор 

между ПП „Партия на ЗЕЛЕНИТЕ“ и ПИ АР КЛУБ ЕООД. 

Имаме доказателства, че медийният план е изпълнен, приемо-

предавателен протокол, оригинал на фактурата, контролен лист. 

Стойността на фактурата е 7 598,40 лв. с ДДС или 

6 332,00 лв. без ДДС. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-419/4 е 

постъпило искане за плащане на медийна услуга от МЕТРО РАДИО 

ЕООД по договор, сключен между медийния доставчик и ПП 

„Морал, единство, чест“. 

Сумата, която предлагам да одобрим е 7085,88 лв. с ДДС или 

5 904,90 лв. без ДДС.  

Имаме приемо-предавателен протокол, удостоверяващ 

изпълнен, както и доказателства за това, че е изпълнен медийният 

план.  

Колеги, отлагам този доклад, тъй като не виждам наличен 

контролен лист нито по този, нито по следващата преписка.  

Това са всичките доклади по сключени договори с няколко 

радиа от партията „Морал, чест и единство“. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря, колега 

Димитров. 

Връщаме се в Административни преписки. 

Колега, Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, пропуснах преди малко да ви 

съобщя, че на всички Общински избирателни комисии със секции с 

машинно гласуване на втория тур на 30 юни са предадени ролки със 

специализирана хартия – по два броя на машина, за което са 

подписани приемо-предавателни протоколи. 

Уведомявам ви и предлагам с протоколно решение да 

гласуваме всички протоколи за предаването на ролките да бъдат 

поставени в пликовете, съответно кашоните с протоколи на 

съответната общинска избирателна комисия от произведените 

избори на първи и втори тур. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Становище по предложението? Не виждам. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, въз основа на постъпилите 

искания и извършена допълнителна проверка на протоколи на 

секционни избирателни комисии във връзка с Решение № 3438 на 

Централната избирателна комисия, изготвена е справка № 5 от 28 

юни към 14,30 ч. и е във вътрешната мрежа. 

Предлагам да одобрим тази справка и изпращането на писма 

до всички общини с приложен списък на секциите за изплащане на 

допълнителните възнаграждения. 

В момента още четири-пет писма са постъпили, предлагам 

принципно да приемем по всички постъпили искания да бъдат 
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извършени проверки и да се изготви справка № 6 и да бъдат 

изпратени писмата до общините. Изключително много искания 

постъпиха в ЦИК и в общи линии беше създадена организация в 

администрацията да се извърши проверка на всяко искане. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад вх. № 

ЕП/НС-02-14-93 – писмо от министъра на финансите, с което те 

поискаха от Централната избирателна комисия списъка на секциите 

или информация за всяка една община, за броя на секциите във 

връзка с изпълнение на Решение № 3438/07.06.2024 г. на 

Централната избирателна комисия. 

Във вътрешната мрежа има проект на писмо. Предлагам ви да 

одобрим изпращането на информация в ексел формат. Тази 

информация е много пълна и съдържа броя и номерата на секциите 

по общини, както Централната избирателна комисия е изпратила 

списъка на секциите до всяка община в изпълнение на нашето 

решение от 7 юни 2024 г. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Има ли изказвания? 

Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Има ли други доклади? Не виждам. 
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Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото 

заседание за вторник, 2 юли 2024 г., от 10,30 ч. като при 

необходимост може да бъде свикано извънредно заседание. 

Закривам заседанието. 

 

(Закрито 15,05 ч.) 

 

 

 

 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Емил Войнов 

 

   СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 


